

致：九龍長沙灣道 303 號
長沙灣政府合署 11 樓
在職家庭及學生資助事務處
學生資助處
處理申請組
(擴展的免入息審查貸款計劃)
傳真號碼：2802 9153

To : Student Finance Office
Working Family and Student Financial Assistance Agency 11/F.,
Cheung Sha Wan Government Offices Building, 303 Cheung
Sha Wan Road,
Kowloon
[Attn: Application Processing Unit (Extended Non-means-tested Loan
Scheme)]
Fax : 2802 9153

擴展的免入息審查貸款計劃
Extended Non-means-tested Loan Scheme

更改申請人個人資料通知書 Notification of Change of Applicant's Personal Particulars

(此部分必須填寫 The following items are mandatory)

姓名 Name :	批核編號 Approval No. :
香港身份證號碼 HKID :	院校 Institution :

請填寫合適部分 Please fill in the relevant section(s)

更改個人資料 CHANGE OF PERSONAL PARTICULARS

(A) 新英文姓名
New Name in English

(B) 新中文姓名 _____
New Name in Chinese

注意 1：請先填姓氏，後寫名字。

注意 2：你必須提供改名契及新香港身份證之影印本。如有需要，學資處可能會要求你提供有關證明文件的正本。

Note1: Please fill in the surname first and then other name.

Note2: You are required to provide the photocopy of Deed Poll and new Hong Kong Identity Card. If necessary, the Student Finance Office may require you to produce these documents in originals.

(C) 新通訊地址及居住地址 New Correspondence Address and Residential Address

通訊地址
室 Flat 樓 Floor 座 Block
大廈名稱：
Name of Building
屋村/鄉村名稱：
Estate / Village
街道號數及名稱/地段編號：
No. & Name of Street
分區 District :
地區 Area : 香港 Hong Kong 九龍 Kowloon 新界及離島 New Territories & Islands

居住地址
(如與以上填報
的通訊地址不
同)
室 Flat 樓 Floor 座 Block
大廈名稱：
Name of Building
屋村/鄉村名稱：
Estate / Village
街道號數及名稱/地段編號：
No. & Name of Street
分區 District :
地區 Area : 香港 Hong Kong 九龍 Kowloon 新界及離島 New Territories & Islands

注意 1：你必須提供在香港最近 3 個月內相關的地址證明文件之影印本。地址證明文件須為特區政府決策局/部門、公用事務組織/機構或商業機構發出的郵寄信件。郵政信箱、公共郵箱、轉交地址及學生宿舍概不獲接納為有效住址。如有需要，你亦可能被要求提交有關地址證明文件的正本。

注意 2：請以英文正楷填寫。

Note1: You are required to provide the photocopy of the documentary evidence showing your address in Hong Kong in the past 3 months. Documentary evidence of address should be letter issued by government bureaux/departments, public organisations/utilities or commercial organisations. Post Office Box numbers, Public Letter Boxes, care of address or student hostels will not be accepted as valid residential address. If necessary, you may be required to produce the documentary evidence in originals.

Note2: Please complete in block letters.

(D) 新聯絡電話號碼 New Phone No.

住宅電話號碼 流動電話號碼
Residential Phone No. Mobile Phone No.

註：如你曾申請任何由學資處管理的專上學生資助計劃 (包括「資助專上課程學生資助計劃」、「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」、「專上學生資助計劃」、「專上學生免入息審查貸款計劃」及「擴展的免入息審查貸款計劃」)，及/或於各貸款計劃擔任彌償人，有關戶口的個人資料亦將一併更新。

Note: If you have previously applied for any financial assistance schemes for post-secondary studies from the Student Finance Office (including Tertiary Student Finance Scheme - Publicly-funded Programmes (TSFS), Non-means-tested Loan Scheme for Full-time Tertiary Students (NLSFT), Financial Assistance Scheme for Post-secondary Students (FASP), Non-means-tested Loan Scheme for Post-secondary Students (NLSPS) and Extended Non-Means-Tested Loan Scheme (ENLS)) and/or acts as the indemnifier in any of these loan schemes, the personal particulars of the relevant account(s) will also be updated accordingly.

簽名 Signature : _____

日期 Date : _____